
Protokół Nr LX/10
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 września 2010 roku

Otwarcie obrad – godz. 1503

Zamknięcie obrad – godz. 1647

Ad. 1
Obrady LX sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył  Przewodniczący RM witając 

radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 

prawomocne – w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista 

obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do 

głosowania nad jego przyjęciem:

Głosowało 14 radnych:   za – 14     przeciw – 0     wstrzymał się –0.

Ad. 5
Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 

porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad:

Głosowało 14  radnych:  za – 14   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM udzielił głosu Burmistrzowi.



Burmistrz – podziękował zaproszonym gościom za przybycie na obrady sesji Rady 

Miejskiej. Burmistrz poinformował, że zostali zaproszeni ludzie, którzy swoją pracą i 

zaangażowaniem  zajmują  się  promocją  gminy,  do  takich  ludzi  należą  państwo 

Ćwikła,  którzy  prowadzą  gospodarstwo  i  zostali  wyróżnieni  za  najlepszy  polski 

regionalny  produkt  żywnościowy.  Burmistrz  stwierdził,  że  promocja  to  jedno  z 

ważnych narzędzi, jakim gmina może się posługiwać na drodze do rozwoju. Dużym 

wydarzeniem  w  gminie  było  święto  plonu  „Dożynki”  w  wyniku  tych  działań 

ukształtował  się  kierunek,  w  którym  osiągnięto  wysoki  poziom  w  tej  dziedzinie. 

Burmistrz stwierdził, że obecny rok był szczególny w odnoszeniu sukcesów dzięki 

zaangażowaniu Koła Gospodyń Wiejskich ze Ścinawki Dolnej na szczeblu powiatu i 

województwa.  Ogromnym wyróżnieniem dla gminy było  osiągnięcie na dożynkach 

wojewódzkich I miejsca, co jest wielkim zaszczytem dla twórców wieńca. Również w 

II  edycji  Konkursu  Przyjazna  Wieś  został  osiągnęły  sukces  po  raz  drugi,  projekt 

został uznany i zdobył I miejsce w województwie. W tym roku do konkursu została 

zgłoszona  wieś  Suszyna  i  Raszków  oraz  Wiejskie  Centrum  Kultury,  Integracji  i 

Bezpieczeństwa Publicznego w Ścinawce Dolnej, które uzyskały wielką aprobatę.

Burmistrz poprosił Przewodniczącego RM do wręczenia upominków i pamiątkowych 

dyplomów  Panu  M.  Ćwikle,  Zespołowi  Katarzynki  za  ośpiewanie  wieńca 

dożynkowego  oraz  Kołu  Gospodyń  Wiejskich  ze  Ścinawki  Dolnej  za  wykonanie 

wieńca dożynkowego. 

M. Ćwikła – podziękował za wyróżnienie i docenienie pracy.

O godz. 1520 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.

Obrady wznowiono o godz. 1535.

Ad.6
Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu gminy Radków za pierwsze półrocze 2010 roku.

Burmistrz – poinformował, że informacja o przebiegu wykonania budżetu została w 

ustawowym  terminie  dostarczona i  była  dyskutowana na Klubie i  Komisjach oraz 

została wydana pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.



Przewodniczący RM – odczytał pozytywną opinie do uchwały Nr III/123/2010 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu z dnia 13 września 

2010 roku w sprawie opinii przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Radkowa 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2010 roku.

Przewodniczący RM – zapytał,  czy radni  mają pytania  do  informacji  o  przebiegu 

wykonania budżetu gminy Radków za pierwsze półrocze 2010 roku.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Ad. 7

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 

od 28 sierpnia 2010 roku do 27 września 2010 roku (sprawozdanie stanowi załącznik 

do protokołu).

Burmistrz zaapelował do obecnych na sali i mieszkańców Radkowa, aby zaczęli coś 

robić z nasilającymi się zjawiskami wandalizmu na terenie Radkowa.   

Przewodniczący RM zapytał czy są pytania do złożonej informacji przez Burmistrza.

S.  Hajłasz  –  poprosił  Burmistrza  o  bardziej  szczegółowe  informacje  na  temat 

położenia dwóch zbiorników retencyjnych.

Burmistrz – nie ma znaczników mapowych, zaprosił radnego do urzędu. Dodał tylko, 

że jeden ze zbiorników będzie w Ścinawce Dolnej a drugi w Ścinawce Górnej.

J. Gorczycki – odniósł się do apelu Burmistrza w sprawie wandalizmu. Poinformował  

o  zdarzeniu,  które  miało  miejsce  w  Tłumaczowie  na  boisku  sportowym.  Radny 

zarzucił policji brak reakcji na zgłoszenia.

Burmistrz – wyjaśnił, że ochrona obiektu nie była zgłoszona a straż nie mogła się tą 

sprawą zając, bo była przy obsłudze i kierowała ruchem, w takich sytuacjach jedynie 

policja  jako  organ  państwowy  może  interweniować,  bo  straż  nie  ma  takich 

uprawnień.



T. Kobierski – sołtys wsi Tłumaczów – zgodził się z opinią radnego J. Gorczyckiego, 

potwierdził postawę policjanta, która była bardzo negatywna. 

J. Gorczycki – stwierdził, że panuje znieczulica, sołtys oberwał po buzi a policja nie 

reaguje. 

A. Kukurba – zapytał,  czy policja ujęła sprawców pobicia,  które miało miejsce na 

boisku sportowym w Ścinawce Średniej. 

Burmistrz – wyjaśnił, że nikt Burmistrza o zdarzeniu nie powiadomił i zdarzenia nie 

zna.  Klub  nie  zgłosił  o  organizowanej  imprezie,  Burmistrz  zaapelował,  aby 

organizatorzy zabezpieczali imprezy, co jest ich obowiązkiem nie można ciągle liczyć 

na pięciu ludzi Straży Miejskiej. 

Ad. 8

Druk NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2010 
rok.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  z-ce  głównego  księgowego  o  uzasadnienie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Z-ca głównego księgowego – wyjaśniła, że zmiany w budżecie były omawiane na 

posiedzeniach komisji, jeżeli będą pytania to udzieli odpowiedzi.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 

uchwały.

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie przeciwnym.



B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:

Głosowało 14 radnych:   za – 13     przeciw – 1       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 – zmieniający uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie 
z dnia  30 grudnia  2004 roku w sprawie Strategii  Rozwiązywania problemów 
Społecznych Gminy Radków na lata 2005 - 2015 

Przewodniczący RM – poprosił  sekretarza gminy o uzasadnienie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Sekretarz gminy – wyjaśniła,  że w przedmiotowym projekcie uchwały z uwagi  na 

bieżące  potrzeby  w  preliminarzu  wydatków  Miejsko  –  Gminnego  Programu 

Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  proponuje się zwiększenia 

środków  na  zakup  sprzętu  i  wyposażenia  na  funkcjonowanie  świetlic 

środowiskowych.  

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 

uchwały.

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.



M Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:

Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 – w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

Przewodniczący RM – poprosił  Sekretarza gminy o uzasadnienie przedmiotowego 

projektu uchwały.

Sekretarz  gminy –  wyjaśniła,  że  przedłożony projekt  uchwały  dotyczy  utworzenia 

obwodu odrębnego dla Domu Pomocy Społecznej w Ścinawce Dolnej 17 w związku 

z  zarządzeniem na  dzień  21  listopada  2010r.  wyborów  do  Rady Miejskiej,  Rady 

Powiatu  Kłodzkiego  i  Sejmiku  Województwa  Dolnośląskiego  oraz  wyborów 

Burmistrza Miasta i Gminy Radków.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 

uchwały. 

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:

Głosowało 14 radnych:    za – 14      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.



DRUK NR 4 – w sprawie nadania nazwy ulicy Stołowogórskiej  
Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu 

uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił, że nadaje się nową nazwę drodze wewnętrznej w pobliżu ul. 

Jagiellońskiej  w  Radkowie,  terenu  przeznaczonego  pod  zabudowę  o  charakterze 

mieszkaniowym jednorodzinnym .

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 

uchwały.

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.

M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:

Głosowało 14 radnych:    za – 13      przeciw – 0      wstrzymało się – 1.

Ad. 9
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J.  Gorczycki  –  poinformował,  że  rzeka  w  kierunku  Janikowa  jest  bardzo 

zanieczyszczona, radny poprosił Burmistrza o interwencje. 



Burmistrz – będzie interweniował.

J. Pabian – radny odczytał fragment z protokołu sesji RM z dnia 13 lipca 2010r.w 

części  składanych  wniosków  przez  radnych.  Radny  składał  wniosek  dotyczący 

przeprowadzenia  najbliższej  sesji  RM  w  Ścinawce  Dolnej  oraz  złożył  ponownie 

wniosek  na  piśmie,  po  raz  trzeci  wnioskuje,  aby najbliższa  sesja  Rady  Miejskiej  

odbyła się w Ścinawce Dolnej.

Przewodniczący RM – wyjaśnił, że nie było możliwości odbycia na sali w Ścinawce 

Dolnej sesji z uwagi na brak odpowiednio wyposażonego lokalu.  

Burmistrz – nie widzi problemu, aby sesja w październiku odbyła się w Ścinawce 

Dolnej.

Ad. 10
Interpelacje radnych.
Nie wpłynęła.

Ad. 11
Sprawy różne.
Nie było.

Ad. 12

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  LX  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

   
    Protokołowała: 
Przewodniczący RM w Radkowie

 Lucyna  Połowczuk 
Marian Gancarski
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